
 

 

 

Notulen betuursvergadering   “Vereeniging Oud Orthen” 

12 september,  

 

 

 

Aanwezig;  Frans, Ashlinn en Mike 

Mike (vice-voorzitter) opent de vergadering. 

1. Opening door de vice-voorzitter. 

2. Notulen van de vergadering van de vorige vergadering zijn niet beschikbaar. 

3. Buitenterrein; de sporttoestellen gaan komen, verwacht wordt dat deze er volgend voorjaar 

staan. Het binnenterrein zou voor de winter een keer gemaaid moeten worden. Eventueel 

ook enig snoeiwerk. 

4. Buurtbatterij wordt doorlopend besproken en de ideeën worden nog verder uitgewerkt. 

Eerste actie naar buiten wordt een onderzoek/intentieverklaring in de wijk. 

5. De aanleg van de fietsstraat nadert zijn voltooiing. Contact geweest met Jan Sier, er wordt 

hard gereden naast de drempels door 2 wielers. De klacht hierover liog bij Jan Sier die er mee 

aan de slag gaat. T-splitsing bij de Engelsedijk/Orthen behoeft misschien een spiegel om 

beter zicht te krijgen op naderend verkeer. 

6. De spoorwegovergang die niet meer opengaat voor gemotoriseerd verkeer is en voldongen 

feit. We gaan vrijwel zeker niet naar de rechter om de beslissing aan te vechten. 

7. De geluidswal spoor gaat waarschijnlijk halverwege 2025 gerealiseerd worden. 

8. BBQ volgend jaar voortzettend volgens huidige concept. Wel is het animo te laag. Idee is om 

volgend jaar de BBQ voor de zomervakantie te organiseren. 

9. Idee om te overwegen, Jeu de Boule baan op het binnenterrein. 

10. Rondvraag; Ashlinn verteld over bijzonder gesprek met buurtbewoner Wilhelmien over 

bankrekening/uitgaven en wat er nou gedaan wordt met het geld van de Buurtvereniging. 

Ashlinn vindt dat er bovengemiddeld veel mensen ernstig ziek zijn in Orthen en vraagt zich af 

of we hier onderzoek naar kunnen doen. 

11. Sluiting vergadering. 

 

 

Volgende vergadering 3 september 

 


